
VARAZDINSKA ZUPANIJA

osNovNA Srola,,cusrAv KRKLEC"

MARUSe vec
KLASA:003-06119-0211

URBROJ:21 86-127 -03-19-1 5

Maru5evec, 1 2. prosinca 201 9.

ZAPISNIK
38. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole ,,Gustav Krklec" MaruSevec (1 1. u
2019.) odrZane 12. prosinca 2019. godine u 't4:00 sati u prostor[ama Skole.

Prisutni: 1. Brankica Strlek, predsjednica SO-a

2. Nevenka Jurinjak, 6lan

3. Marko Jurinjak, 6lan

4. Dubravka Plahinek, 6lan

Opravdano odsutni: 1 . Zeljka Pintarid, 6lan

2. Ana Papec, 6lan

3. Dario Sincek, dlan

Ostali prisutni: Tomislav Vincek, ravnatelj

BoZena Stolnik, radunovoda

Zapisni6ar: Marija Flaj5ek, tajnica

Sjednicu je otvorila predsjednica Skolskog odbora gospocla Brankica Strlek,
pozdravila prisutne, konstatirala da sjednici prisustvuju detiri 6lana Skolskog odbora,
a tri dlana su opravdala svoj izostanak, te je predlo2ila slijedeci

DNEVNI RED:

1. Verifikacija zakljueaka i zapisnika sa sjednice Skolskog odbora

od 24.10.2019. godine.
ref. Brankica Strtek
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2. lnformacija o prijedlogu izmjene kalendara rada OS ,,Gustav Krklec"
MaruSevec u 5k. godini 2019.12020.

ref. Tomislav Vincek

3. DonoSenje Pravilnika o postupku prijavljivanja nepravilnosti i imenovanje
povjerljive osobe

ref. Tomislav Vincek

4. Dono5enje Pravilnika o sluZbenim putovanjima
ref. Tomislav Vincek

5. Prijedlog dopune Pravilnika o koriStenju videonadzora
ref. Tomislav Vincek

6. Prijedlog Financijskog plana Skole za202Q. godinu i projekcija planaza
2021 .i2022.godinu

ref. BoZena Stolnik

7. Blagajnidki maksimum za 2020. godinu
ref. Tomislav Vincek

8. Ostala pitanja

Predsjednica je upitala prisutne da li imaju dopunu dnevnog reda ili prihva6aju
predloZeni dnevni red.

e lanovi Skolskog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni dnevni red.

Ad.1.

Predsjednica Skolskog odbora Brankica Strbk proditala je Zapisnik 37.
sjednice Skolskog odbora od 24.10.2019. godine, te je upitala prisutne dlanove da li

imaju kakve primjedbe na zapisnik ili ga prihvadaju.

Na proiitani Zapisnik nije bilo nikakvih primjedbi te je jednoglasno usvojen
Zapisnik i zakljudci.

4d.2.

Ravnatelj Skole gospodin Tomislav Vincek obavijestio je dlanove Skolskog
odbora da je Skola, na temelju smjernica Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i

sport VaraZdinske Zupanije o nadoknadi nastavnih dana provedenih u Strajku,
poslala prijedlog za nadoknadu nastave u Upravni odjel za prosvjetu, kulturu isport.
Upravni odjel za prosvjetu, kulturu i sport objedinit 6e sve zahtjeve Skola i poslati 6e
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Ministarstvu znanosti i obrazovanja radi dobivanja suglasnosti za nadoknadu

I nastavnih dana. Na osnovu suglasnosti Skola ie izvr5iti izmjenu Godi5njeg plana i

/ programa rada za 2019.12020. godinu u dijelu koji se odnosi na Kalendar rada Skole.

SXota je zbog neodrzavanja nastave za vrijeme Strajka izgubila ukupno 16
nastavnih dana, a da bismo ostvarili propisani minimalni broj nastavnih dana od 175,
moramo nadoknaditi 14 nastavnih dana. PredloZena je slijede6a nadoknada
nastavnih dana:

- 23.12.2019.-1dan
- 24.2.2020. -28.2.2020. - 5 dana

9.4.2020. - 1 dan
18.4.2020. (subota) - 1 dan
1 8.6.2020. - 26.6.2020. - 6 dana

Ad 3.

Ravnatelj je obrazloZio je dlanovima Skolskog odbora prijedlog Pravilnika
o postupku prijavljivanja nepravilnosti koji je svim dlanovima poslan zajedno s
pozivom za sjednicu.

Skolaje obvezna donijeti Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja
nepravilnosti i imenovanja povjerljive osobe na temelju dlanka 18. Zakona o zaStiti
prijavitelja nepravilnosti, a rok za dono5enje je 31 .12.201 9. god ine.

Skolski odbor lednoglasno je donio Pravilnik o postupku unutarnjeg
prijavljivanja nepravilnosti iimenovanja povjerljive osobe u Osnovnoj Skoli ,,Gustav
Krklec" MaruSevec.

Ad 4.

Ravnatelj je 6lanovima Skolskog odbora ukratko obrazloZio prijedlog
Pravilnika o slu2benim putovanjima zaposlenika Osnovne Skole ,,Gustav Krklec"
Maru5evec. Prijedlog Pravilnika dostavljen je dlanovima Skolskog odbora zajedno s
pozivom za sjednicu.

Clanovi Skolskog odbora nisu imali nikakve primjedbe na prijedlog
Pravilnika, te je predsjednica Skolskog odbora pozvala prisutne da glasuju o
prijedlogu pravilnika.

Jednoglasnom odlukom prisutnih dlanova Skolskog odbora donijet je
Pravilnik o sluZbenim putovanjima.
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Ad 5.



Ravnatelj je informirao 6ranove skorskog odbora da je skora uvera video
nadzorjo5 u podru6nu Skolu Dru5kovec i podru6nu Skolu ,,Greda-Jurketinec.

Zbog koriStenja videonadzora Skola je u sijeinju 20.18. godine donijela
Pravilnik o kori5tenju sustava video nadzora

e lankom 4. Pravilnika o kori5tenju sustava video nadzora utvrdeno je da
samo ravnatelj raspolaZe snimkama videonadzora. Budu6i da je videonadzor
postavljen iu podrudnim Skolama, ravnatelj predlaze Skolskom odboru lzmjene i

dopune Pravilnika o kori5tenju sustava videonadzora ito dlanka 4. koje glase:

elanku 4. dodaje se stavak 2. koji glasi.

,,lznimno, odlukom ravnatelja moZe se ovlastiti i drugog zaposlenika za
raspolaganje snimkama u svrhu zastite prava udenika, zaposlenika ili drugih osoba
koje su se nai;le u prostorima Skote".

Ravnatelj napominje da 6e ovlastiti pedagoginju Skole Brankicu Strlek za
raspolaganje snimkama u matidnoj Skoli , te Anicu Fatiga, uiiteljicu hrvatskog jezika
u Podrudnoj Skoli DruSkovec koja je i voditeljica pS za raspolaganje snimkama
videonadzora u PS Dru5kovec.

Predsjednica Skolskog odbora zamolila je dlanove da glasuju da li
prihva6aju prijedlog lzmjena idopuna Pravilnika o koristenju sustava videonadzora
koji je predloZio ravnatelj.

Skolski odborjednoglasno je prihvatio prijedlog lzmjena i dopuna
Pravilnlka o koriStenju sustava videonadzora.

Ad 6.

Radunovoda Skole BoZena Stolnik informirala je Skolski odbor da je
ravnatelj Skole dana 14.10.2019. godine donio prijedlog Financijskog plana OS
,,Gustav Krklec" MaruSevecza2020. iprojekciju plana za 2021.i2022. godinu.

Prijedlog Financijskog plana za 2020. i projekcija plana za 2021. i 2022. godinu
poslan je u Upravni odjel za prosvjetu, kulturu i sport VaraZdin.

Radunovoda je obrazloZila Prijedlog Financijskog plana i projekciju za
2021 .i2022.godinu.

Planirani ukupni prihodi 2a2020. godinu iznose 9.815.793,00 kn, a sastoje se od:

1. Prihodi Varazdinske zupanije - zakonski standard 1.8oo,oo kn x 29 razrednih
odjela x 12 mjeseci ...............626.400,00 kn

2. Prihodi VaraZdinske Zupanije - iznad zakon. Standarda . . . . .. . . . . ..5.200,00 kn
3. Asistenti u nastavi........ ............120.491,00 kn
4. Prihodi MZO-pladeiostalenaknadezazapostene..............7.714.000,00kn
5. Vlastiti prihodi - najam i ostalo. . ... .40.500,00 kn
6. Prihodi za posebne namjene:........ ...................742.692,00 kn
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/
- Skol. kuhinja, izleti, osiguranje ud., testovi, Skola

plivanja, produ2eni boravak
7. Pomodi EU-Skolskashema,projektprehrane............................42.114,00kn
8. Pomo6i ostalih JLPS-suf. prehrane, radne bilje2nice.................522.896,00 kn
9. Prihodi od prodaje stanova......... .......1.500,00 kn

Rashodi za2020. godinu iprojekcija 2a2021. i2022. godinu planirani su u
visini prihoda za navedene godine.

Predsjednica Skolskog odbora pozvala je dlanove Skolskog odbora da
glasuju o prijedlogu Financijskog plana za 2020. godinu iprojekciju planaza2O21.i
2022. godinu.

Skolski odborjednoglasno je prihvatio prijedlog Financijskog planaza2O2O.
i projekciju za 2021. i 2022. godinu.

Ad 7.

Skobki odbor, na prijedlog ravnatelja Skole, a u skladu s Pravilnikom o
blagajnidkom poslovanju OS ,,Gustav Krklec" MaruSevec utvrdio je blagajnidki
maksimum za 2020. godinu u iznosu od 20.000,00 kn.

Ad 8.

Pod ovom todkom dnevnog reda ravnatelj je upoznao Skolski odbor s
izvrSenim radovima u Skoli. Napomenuo je da je ureden ulaz u Skolu (fasada) ,

ureclena je fasadna podloga na starom dijelu u matidnoj Skoli, postavljen je
videonadzor u podrudnoj Skoli Dru5kovec i Greda-Jurketinec, te promijenjeno kroviSte
na starom dijelu Podrudne Skole u DruSkovcu.

Za slijede6u godinu 6emo poku5ati prijaviti matidnu Skolu za energetsku obnovu -
fasada, elektridne instalacije, prozori na starom dijelu zgrade (hodnik).
Dokumentaciju bi financirala VaraZdinska Zupanija.

Dubravka Plahinek napomenula je da je potrebno promijeniti stolaruu na
starom dUelu Skole u DruSkovcu.

Ravnatelj odgovara da je to u planu kao i da 6e se mo2da graditi dvorana
u PS Dru5kovec.
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Po5to nije bilo drugih pitanja iprijedloga, sjednica Skolskog odbora

zavr5ila je u 15:00 sati.

ZAPISNIEAR:
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